
 

ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ 

Βάκχου 30, 54629 

Τηλ./Fax: +30 2310 501515 

email: sales@apo.gr 

Αιγάλεω 

Ιερά Οδός 294, 12243 

ΑΘΗΝΑ 

Ιερά Οδός 294, 12243 

Τηλ./Fax: +30 210 5313220 

email: athens@apo.gr 

ENIMEROSI 
www.apo.gr 

ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΑ ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ
ΑΠΟΔΕΛΤΙΩΣΗ

Ημερομηνία 24/07/2023 - 24/07/2023



ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

ΑΡΘΡΑ
24/07/2023

1) [ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ, Σελ. 6 ] [] Χρυσοχοϊδης: Διαπίστωσε υποστελεχωση στις υγειονομικές δομές της Κρήτης 1
2) [ΤΑ ΝΕΑ, Σελ. 12-13 ] [] Πράσινο χρίσμα για 5+1 υποψήφιους περιφερειάρχες 2
3) [ΜΑΚΕΛΕΙΟ, Σελ. 2 ] [] Χωρίς κλιματισμό τα Νοσοκομεία εν μέσω καύσωνα 3
4) [ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ, Σελ. 1,3 ] [] Γιατροί σε... περιοδεία για να καλύψουν τα κενά 4



1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Χρυσοχοϊδης: Διαπίστωσε υποστελεχωση στις
υγειονομικές δομές της Κρήτης

Πηγή: ΠΑΤΡΙΣ ΤΗΣ ΚΡΗΤΗΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1064.44
cm²

Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πολλά τα κενά, αλλά και τα προβλήματα του κλάδου

Τι ζήτησαν από 
τον υπουργό Υγείας 
οι νοσηλευτές 
της Κρήτης

Στο περιθώριο της επί
σκεψης του υπουργού 
Υγείας Μ. Χρυσοχοΐδη 
πραγματοποιήθηκε σύν
τομη συνάντηση του 
προέδρου των νοσηλευ
τών Κρήτης Δ.
Παπαδάκη που είπε ότι 
τα προβλήματα υποστε- 
λέχωσης που προϋπήρ- 
χαν πριν την πανδημία 
συνεχίζουν να 
υπάρχουν ακόμα και σή
μερα πάρα τις όποιες μέ
χρι τώρα προσπάθειες 
στελέχωσης από την πο
λιτεία, καθιστώντας πολύ 
δύσκολη την λειτουργία 
των νοσοκομείων της 
Κρήτης.

Έκανε επίσης αναφορά 
στα διαχρονικά προβλή
ματα και παθογένειες του 
ΕΣΥ, την αδράνεια και τις 
αστοχίες των πολιτικών 
για την υγεία, αλλά και τις 
αστοχίες και τις πολιτικές 
που υπήρξαν για τους 
νοσηλευτές.

0 προέδρος της ΕΝΕ 
Κρήτης κ. Βαγγέλης Πα- 
παδάκης, καταθέτοντας 
σχετικό υπόμνημα αιτη
μάτων, ζήτησε όχι μόνο

να καταβληθεί κάθε δυ
νατή προσπάθεια η 
Κρήτη να λάβει δίκαια, με 
βάση τις ανάγκες της, το 
απαραίτητο νοσηλευτικό 
προσωπικό, αλλά και να 
ικανοποιηθούν τα δίκαια 
αιτήματα των νοσηλευτών 
όπως:

/ να δοθούν κίνητρα 
στους νοσηλευτές από την 
Πολιτεία ώστε να μειωθεί 
η αναζήτηση εργασίας 
των νοσηλευτών μας στο 
εξωτερικό και να επανα- 
πατριστούν και να στελε
χώσουν τις Υπηρεσίες 
Υγείας της χώρας μας οι 
3.000 περίπου νοσηλευ
τές, οι οποίοι εργάζονται 
στο εξωτερικό.

/ να προχωρήσει η Πο
λιτεία σε ειδική νομοθε
τική ρύθμιση, η οποία θα 
αντιστοιχεί στην άμεση 
πλήρωση θέσεων σε οποι
αδήποτε αποχώρηση 
προκύπτει, ώστε να υπάρ
χει άμεση αντικατάσταση 
και ισορροπία στο Νοση
λευτικό προσωπικό σε 
αναλογία 1:1.

Χρυσοχοϊδης: Διαπίστωσε υποστελεχωση 
στις υγειονομικές δομές της Κρήτης

0
Μ. Χρυσοχοΐ- 
δης διαπίστωσε 
την υποστελέ- 
χωση σε όλες 
τις υγειονομι
κές δομές της Κρήτης στη 
διάρκεια της διήμερης επί

σκεψής του στο νησί και 
υποσχέθηκε ότι τα αιτή
ματα των εργαζομένων θα 
εξεταστούν άμεσα, ενώ θα 
γίνει προσπάθεια να βρε
θούν λύσεις.

Είναι γνωστό ότι επί
σκεψη στα νοσηλευτικά 
ιδρύματα Ηρακλείου και

Χανιών πραγματοποίησε ο υπουργός 
Υγείας και συγκεκριμένα στο Βενιζέλειο 
και το Πανεπιστημιακό νοσοκομείο 
Ηρακλείου και στο Νοσοκομείο Άγιος 
Γεώργιος στα Χανιά.

Ο υπουργός συναντήθηκε με τις διοι
κήσεις των νοσοκομείων και της 7ης 
ΥΠΕ, τους εργαζόμενους και εκπροσώ
πους του ιατρικού νοσηλευτικού και 
βοηθητικού προσωπικού και συζήτησε 
μαζί τους την κατάσταση που επικρατεί, 
τους στόχους της κυβέρνησης, τα προ
βλήματα που αντιμετωπίζουν οι εργαζό
μενοι με κύριο την υποστελέχωση του 
συνόλου των υγειονομικών δομών του 
νησιού.

Παράλληλα συναντήθηκε με τον πρό
εδρο του Περιφερειακού Τμήματος 
Κρήτης της Ε.Ν.Ε. Βαγγέλη Παπαδάκη, ο 
οποίος ζήτησε από τον υπουργό Υγείας 
την άμεση ενίσχυση των νοσοκομείων 
με νοσηλευτικό προσωπικό, εξηγώντας 

στον υπουργό πως η κατάσταση που 
επικρατεί αφορά στο διάστημα από 
την πανδημία έως και σήμερα.

Ο κ. Χρυσοχοϊδης αναγνώρισε 
το έργο των νοσηλευτών τις προ

σπάθειες που καταβάλλουν 
ώστε να αντεπεξέλθουν στις

δύσκολες συνθήκες, ενώ έλαβε γνώση 
για τα αιτήματα των νοσηλευτών, τις 
ανάγκες σχετικά με τις προκηρύξεις και 
τα κίνητρα που αιτείται ο κλάδος ώστε 
να μην υπάρχει φυγή νοσηλευτών στο 
εξωτερικό.

Σύμφωνα με τον κ. Χρυσοχοΐδη, θα 
υπάρξει άμεση προσπάθεια για να λυ
θούν τα προβλήματα στα νοσοκομεία 
της Κρήτης, ενώ τα αιτήματα των εργα
ζομένων, όπως αναφέρθηκε, θα εξετα
στούν άμεσα.

Ο υπουργός συνοδευόμενος από την 
αν. υπουργό Υγείας Ειρήνη Αγαπηδάκη 
και τον διοικητή της 7ης Υγειονομικής 
Περιφέρειας Κρήτης, Νεκτάριο Παπα- 
βασιλείου, συμμετείχε επίσης σε σύ
σκεψη στο νοσοκομείο Χανιών όπου και 
ενημερώθηκε για τα προβλήματα, τους 
σχεδιασμούς της διοίκησης και τα αιτή
ματα του επιστημονικού προσωπικού.

Στη διήμερη επίσκεψή του σε Ηρά
κλειο και Χανιά, ο υπουργός Υγείας ενη
μερώθηκε όπως τόνισε, για το σύνολο 
των θεμάτων που υπάρχουν, χρήζουν 
επίλυσης και περαιτέρω σχεδιασμού 
όπως και των προβλημάτων που απα
σχολούν το σύνολο των δημόσιων υπη
ρεσιών παροχής υγείας.

/ να δοθεί έμφαση 
στην εντοπιότητα στις 
προκηρύξεις, οι δε 
θέσεις ειδικών 
κατηγοριών στις προκη
ρύξεις να είναι αναλογικά 
όσες και για τις άλλες 
υγειονομικές 
περιφέρειες.

✓ να προκηρυχθούν 
όλες οι κενές θέσεις νοση
λευτών και να δοθεί η δυ
νατότητα μονιμοποίησης 
των νοσηλευτών που προ- 
σέφεραν και προσφέρουν 
εργαζόμενοι με 
συμβάσεις την περίοδο 
της πανδημίας Covid-19), 
αναγνωρίζοντας την αυ
ταπάρνηση την οποία 
επέδειξαν θέτοντας τους 
εαυτούς τους στην πρώτη

γραμμή της πανδημίας.

/να πραγματοποιηθεί 
ανανέωση των παρόντων 
συμβάσεων εργασίας για 
το επικουρικό νοσηλευ
τικό προσωπικό.

/ ένταξης των νοσηλευ
τών στα Β.Α.Ε, την αποκα
τάσταση της διαχρονικής 
αδικίας εις βάρος των νο
σηλευτών, με τη 
χορήγηση επιδόματος 
επικίνδυνης και ανθυγιει
νής εργασίας.

✓ αύξησης του 
αριθμού των εισακτέων 
στα Πανεπιστημιακά Τμή
ματα Νοσηλευτικής, ώστε 
στα επόμενα έτη να υπάρ
χει αυξημένος αριθμός 
νοσηλευτών για την προ

οδευτική απορρόφηση 
τους μέσα στο Εθνικό Σύ
στημα Υγείας, ώστε στα
διακά να καλύπτεται η 
διαχρονική 
υποστελέχωση.

/ αντιστοίχισης-εξομοί- 
ωσης των πτυχίων των 
αποφοίτων των πρώην ΤΕΙ 
με αυτά των νέων πανεπι
στημιακών τμημάτων.

-επίσπευσης της νομο
θέτησης της άσκησης 
ιδιωτικού έργου από τους 
νοσηλευτές, ώστε να ενι- 
σχυθεί περαιτέρω το 
Εθνικό Σύστημα Υγείας σε 
ποιότητα παροχής υπηρε
σιών υγείας στην Κοινό
τητα σε πολλαπλά 
επίπεδα, αλλά και εξοικο
νόμησης πόρων.

/ αναβάθμισης του ρό
λου του νοσηλευτή στο 
ΕΣΥ, με θεσμοθέτηση κλά
δου Νοσηλευτών ΕΣΥ με 
ειδικό μισθολόγιο και πε
ραιτέρω 
επικαιροποίηση

✓ αναβάθμιση των 
Επαγγελματικών του 
δικαιωμάτων και διασύν
δεση τους με τον τίτλο νο
σηλευτικής ειδικότητας 
για τους κάτοχους τίτλου 
νοσηλευτικής 
ειδικότητας.

/ εκπροσώπησης των 
νοσηλευτών στα Διοικη
τικά Συμβούλια των νοσο
κομείων, στα πρότυπα 
της εκπροσώπησης των 
Ιατρών, με δυο νοσηλευ
τές, ένα νοσηλευτή ως εκ

πρόσωπο εκλεγμένο από 
το σύνολο των νοσηλευ
τών της υγειονομικής δο
μής- νοσοκομείου και 
ένα νοσηλευτή ορισμένο 
από το Δ.Σ. του Περιφε
ρειακού Τμήματος της 
ΕΝΕ που υπάγεται η υγει
ονομική δομή - Νοσοκο
μείο, ώστε να αναβαθμι
στεί το παραγόμενο 
νοσηλευτικό έργο.

/ την εξεύρεση λύσης 
για τις χιλιάδες ημέρες 
αδείας και οφειλόμενων 
ρεπό προς τους νοσηλευ
τές.

✓ άρσης του αποκλει
σμού των νοσηλευτών Τ.Ε. 
από τη συμμετοχή τους 
στα Επιστημονικά 
συμβούλια των νοσοκο

μείων, με τον καθορισμό 
συμμετοχής Π.Ε. ή Τ.Ε. 
Νοσηλευτικής, στις εκλο
γικές διαδικασίες ανάδει
ξης των μελών τους.

/ άρσης του διαχρονι
κού τεχνάσματος της 
ορολογίας «...ελλείψει 
Π.Ε. Νοσηλευτικής» και 
δίκαιη αποκατάστασή 
του σε «Π.Ε. ή Τ.Ε. Νοση
λευτικής» σε όλες τις νο
μοθετικές εκφάνσεις, 
ακόμα και στους διαγωνι
σμούς- προκηρύξεις θέ
σεων εργασίας.

/ επικαιροποίησης των 
οργανισμών των νοσοκο
μείων με βάση τις υπάρ- 
χουσες ανάγκες, με σαφή 
περιγράμματα θέσεων νο
σηλευτών.
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1  Πράσινο χρίσμα για 5+1 υποψήφιους
περιφερειάρχες

Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 12-13 Ημερομηνία
έκδοσης:

24-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

377.52 cm² Κυκλοφορία: 10340

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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Πράσινο χρίσμα για 5+1 υποψήφιους

I Ο Γιάννηε Σγουρόε (εδώ σε φωτογραφία αρχείου), ζήτησε χθεε 
να συγκροτηθεί ένα «μέτωπο συμπόρευσηε των δημοκρατικών 
και υγιών δυνάμεων τηε κοινωνίαε»

ΤΗΣ ΤΖΙΝΑΣ ΜΟΣΧΟΛΙΟΥ

Τ
ην υποψηφιότητα του Γιάννη 
Σγουρού θα στηρίξει, τελικά, 
και επισήμως το ΠΑΣΟΚ στην 
Περιφέρεια Αττικής, μετά από σχετι

κή απόφαση που γνωστοποίησε χθες 
η αρμόδια επιτροπή για τις εκλογές 
στην αυτοδιοίκηση.

Την απόφαση χαιρέτισε ο Γιάν
νης Σγουρός, απευθύνοντας ανοιχτό 
κάλεσμα προς όλους τους πολίτες, 
ανεξαρτήτως του κόμματος που 
υποστήριξαν στις εθνικές εκλογές, 
ζητώντας να συγκροτηθεί ένα «μέτω
πο συμπόρευσης των δημοκρατικών 
και υγιών δυνάμεων της κοινωνίας». 
Επισημαίνεται ότι ο Γιάννης Σγουρός 
έχει μακρά πορεία στην αυτοδιοίκη-

περιφερειάρχες
ση καθώς υπήρξε νομάρχης Αθηνών 
από το 2002 έως και το 2010 κι υπήρ
ξε ο πρώτος αιρετός περιφερειάρχης 
Αττικής έως και το 2014, όταν τον 
διαδέχθηκε η Ρένα Δούρου. Από τη 
Χαριλάου Τρικοΰπη ανακοίνωσαν 
χθες τα χρίσματα σε ακόμη πέντε 
Περιφέρειες, επιβεβαιώνοντας την 
κεντρική κατεύθυνση της αυτόνομης 
πορείας και τη διακηρυγμένη πρόθε
σή τους να στηρίξουν υποψήφιους 
που προέρχονται από τις κομματικές 
τάξεις, τις οργανώσεις, τους τοπι
κούς συνδυασμούς, τα σωματεία.

Καταρχάς, ανακοινώθηκε η στήρι
ξη, για ακόμη μια φορά (από το 2010) 
στον «πράσινο» Σταύρο Αρναουτά- 
κη που διεκδικεί την επανεκλογή 
του στην Περιφέρεια Κρήτης. Ση
μειώνεται ότι την ανεξάρτητη υπο

ψηφιότητα Αρναουτάκη έχει ήδη 
ανακοινώσει ότι θα στηρίξει φέτος 
και η ΝΔ, ενώ ο ΣΥΡΙΖΑ, που τον 
είχε στηρίξει στις αυτοδιοικητικές 
εκλογές του 2019, δεν έχει ακόμη 
τοποθετηθεί.

Το ΠΑΣΟΚ ανακοίνωσε επίσης 
πως στην Περιφέρεια Κεντρικής 
Μακεδονίας θα στηρίξει την υπο
ψηφιότητα του Χρήστου Παπα- 
στεργίου, πρώην προέδρου της 
Νομαρχιακής του ΠΑΣΟΚ στην Α' 
Θεσσαλονίκης και του σωματείου 
των νοσοκομειακών γιατρών. Από 
την τοπική κομματική οργάνωση 
προέρχεται κι ο υποψήφιος περι
φερειάρχης Νοτίου Αιγαίου με το 
ΠΑΣΟΚ, Νικηφόρος Παπανικόλας, 
γραμματέας του τομέα Νησιωτικής 
Πολιτικής του κόμματος και από τη

νέα γενιά στελεχών που αξιοποιεί ο 
Νίκος Ανδρουλάκης. Δυο αυτοδιοι- 
κητικούς υποψήφιους, πασοκικής 
προέλευσης, ανακοίνωσε, επίσης 
χθες πως θα στηρίξει η Χαριλάου 
Τρικούπη. Στην Περιφέρεια Δυτι
κής Μακεδονίας τη Γεωργία Ζεμπι- 
λιάδου, που είχε διατελέσει ειδική 
γραμματέας του ΕΣΠΑ, επιλεγμένη 
μέσω του open.gov. Κι από το 2014 
έχει αφιερωθεί στην Περιφέρεια, την 
οποία θα διεκδικήσει για τρίτη φορά.

Τέλος, στην Περιφέρεια Ηπείρου, 
ανακοινώθηκε η στήριξη στον πρώ
ην γραμματέα της Νομαρχιακής του 
ΠΑΣΟΚ, των εργαζομένων στο Πα
νεπιστημιακό Νοσοκομείο, γενικό 
σύμβουλο της ΠΟΕΔΗΝ και δημο
τικό σύμβουλο Ιωαννίνων, Στέφανο 
Ζούμπα.

Ανακοινώθηκε 
η στήριξη, για 
ακόμη μια φορά 
(από το 2010) 
στον «πράσινο» 
Σταύρο 
Αρναουτάκη 
που διεκδικεί την 
επανεκλογή του 
στην Περιφέρεια 
Κρήτηε
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1  Χωρίς κλιματισμό τα Νοσοκομεία εν μέσω καύσωνα
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 2 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

254.93 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Αν δεν πεθάνουμε από αρρώστια, θα 
πεθάνουμε από θερμοπληξία»

Χωρίε κλιματισμό
ία Νοσοκομεία εν μέσω καύσωνα

Ανεμιστήρεε από 
το σπίτι φέρνουν οι 
συνοδοί των ασθε
νών (και) στο ΚΑΤ. 
Γι'αυτό μάε θέ
λουν κλεισμένουε 
σπίτια μαε, γιατί 
δεν υπάρχει κρατι- 
κόε μηχανισμόε...

Εν μέσω καύσωνα και με ns 
υψηλέ$ θερμοκρασία να είναι 
ιδιαίτερα επικίνδυνε$ για την 
υγεία των πολιτών, αρκετά 
είναι τα νοσοκομεία που δεν 
διαθέτουν κλιματισμό.
Το «Μακελειό για την Εθνική Απελευθέ
ρωση» είχε θίξει το πρόβλημα ήδη πριν 
από την επέλαση του «Κλέωνα», με την 
έλλειψη κλιματισμού στο Νοσοκομείο 
Μεσολογγίου, στο Ψυχιατρικό θεσσα- 
λονίκηε αλλά και στο μεγαλύτερο νοσο
κομείο τηε χώραε, τον «Ευαγγελισμό», 
όπου κλίνεε που δέχοντανχειρουργημέ- 
νουε ασθενείε, δεν είχαν air-condition!

Το φαινόμενο ...εξαπλώνεται σύμφω
να με καταγγελίεε και αλλού: χαρακτη
ριστική είναι η καταγγελία που είδε το 
φωε τηε δημοσιότηταε και αφορά στο

ΚΑΤ όπου με τιε θερμοκρασίεε να ξε
περνούν τουε 42 βαθμούε δεν υπάρχει 
κλιματισμόε ακόμα και για τουε χειρουρ- 
γημένουε ασθενείε! «Αν οι ασθενείε δεν 
πεθάνουν από το πρόβλημα υγείαε τουε 
θα πεθάνουν από θερμοπληξία!», λένε 
οι συγγενείε και οι συνοδοί. Καταγγελί- 
εε που έρχονται και από το νοσηλευτι
κό προσωπικό επιβεβαιώνουν την τρα
γικότητα τηε κατάστασηε: «Σήμερα μαε 
έδωσαν οδηγία να βάζουμε επιπλέ
ον ενυδάτωση στουε ασθενείε για να 
μην αφυδατωθούν λόγω του καύσωνα 
επειδή δεν λειτουργεί ο κλιματισμόε» 
αναφέρει υγειονομικόε που εργάζεται 
σε μεγάλο τριτοβάθμιο νοσοκομείο των 
Αθηνών. «Στο Νοσοκομείο Παπανικο- 
λάου στο αιματολογικό δεν λειτουργεί 
ο κλιματισμόε» αναφέρουν άλλοι ενώ 
κάποιοι γράφουν στα κοινωνικά δίκτυα: 
«Δεν έχει ανοίξει ο κεντρικόε κλιματι- 
σμόε στο νοσοκομείο, δουλεύουμε σαν 
να είμαστε στο Μεξικό!».
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1  Γιατροί σε... περιοδεία για να καλύψουν τα κενά
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-07-2023

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1040.63
cm²

Κυκλοφορία: 4750

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΑΓΡΙΝΙΟΥ
Περιπλανώμενη 
ζωή, γιατροί- 
κλοτσοσκούφια
Στον φακό 
της «Εφ.Συν.»
ΣΕΛ.3
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1  Γιατροί σε... περιοδεία για να καλύψουν τα κενά
Πηγή: ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ ΤΩΝ

ΣΥΝΤΑΚΤΩΝ
Σελ.: 1,3 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-07-2023

Οι ακτινολόγοι 
του Γενικού 
Νοσοκομείου 
Αγρίνιου δέχτηκαν 
εντολή να 
καλύψουν και 
τις εφημερίες 
του Ακτινολογικού 
στο Νοσοκομείο 
Αρτας · Οι γιατροί 
δήλωσαν με 
επιστολή τους 
ότι προτίθενται 
να παραιτηθούν 
αν δεν βρεθεί λύση, 
ενώ από τους 
εκπροσώπους τους 
ζητείται η άμεση 
ανάκληση 
της εντολής 
μετακίνησης 
• Το νέο κρούσμα 
μετακινήσεων 
γιατρών δείχνει 
ότι πρόκειται 
για συστηματική 
κυβερνητική 
πρακτική που 
θέτει σε μόνιμη 
κινητικότητα 
το εξαντλημένο 
προσωπικό του 
ΕΣΥ για να καλύψει 
κενά και ελλείψεις

ΣΤΗΝ «ΠΡΕΣΑ» ΚΑΙ ΤΟ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟ ΤΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΑΓΡΙΝΙΟΥ

Γιατροί σε... περιοδεία 
για να καλύψουν τα κενά
► Tns ΝΤΑΝΙ ΒΕΡΓΟΥ

Μ
ε μπαλώματα και με όσο το 
δυνατόν μικρότερο κόστος 
απαντά στην τραγική υποστε- 
λέχωση του Εθνικού Συστήμα
τος Υγείας η κυβέρνηση, εκδί- 
δοντας συνεχώς «εντέλλεσθε» 
για μετακινήσεις νοσοκομεια
κών γιατρών από νοσοκομείο 

σε νοσοκομείο και από νομό σε νομό. Πιο 
πρόσφατο κρούσμα, η εντολή προς τους 
ακτινολόγους του Γενικού Νοσοκομείου 
Αγρίνιου να καλύψουν τις εφημεριακές 
ανάγκες και του Ακτινολογικού Τμήματος 
του Γενικού Νοσοκομείου Αρτας. Οι γιατροί 
δήλωσαν με επιστολή τους ότι προτίθενται 
μέχρι και να παραιτηθούν αν δεν βρεθεί 
άλλη λύση, με την Ενωση Νοσοκομειακών 
Ιατρών Αιτωλοακαρνανίας να ζητά την άμε
ση ανάκληση της εντολής μετακίνησης.

Οι γιατροί, όπως σημειώνει η Ενωση, 
καλούνται να καλύπτουν τόσο τις ανάγκες 
των αξονικών και μαγνητικών τομογραφιών 
κατά το πρωινό ωράριο όσο και τις εφημερίες 
όλο τον μήνα - έτσι, οι τρεις γιατροί του αξο
νικού τομογράφου δουλεύουν σε καθεστώς 
υπερεφημέρευσης με συνολικά 10 εφημερί
ες ο καθένας τον μήνα, πολύ πάνω από τον 
ανώτατο επιτρεπτό αριθμό των 6 εφημεριών. 
«Δεν θα γίνουμε περιοδεύων θίασος ηροκει- 
μένου να καλύπτουμε τα κενά των θέσεων 
των διάφορων τμημάτων των δημόσιων νο
σοκομείων που με την πολιτική τους έχουν 
δημιουργήσει οι κυβερνήσεις», μας λέει ο 
πρόεδρος της Ενωσης, Μάκης Αραβανής, 
ο οποίος επισημαίνει ότι το πρόβλημα της 
σοβαρής υποστελέχωσης του Ακτινολογικού 
Τμήματος του Γενικού Νοσοκομείου Αρτας 
έχει αναδειχθεί πολλές φορές τόσο από την 
Ενωση Νοσοκομειακών Ιατρών Ηπείρου 
όσο και από την ΟΕΝΓΕ.

Είχε προηγηθεί η αναστολή της καλο
καιρινής άδειας ακτινολόγου του Κέντρου 
Υγείας Αγρίνιου προκειμένου να παρουσι
αστεί άμεσα στο Νοσοκομείο της Αρτας. 
Η Μελπομένη Κατσαρού περιγράφει στην 
«Εφ.Συν.» πως ενώ μόλις είχε επιστρέφει 
στη θέση της στο Κέντρο Υγείας, αφού ήταν 
αποσπασμένη για 4 χρόνια στο Νοσοκομείο 
Αγρίνιου, της ζητείται πάλι να μετακινηθεί. 
«Επέστρεψα από το Νοσοκομείο Αγρίνιου 
στο Κέντρο Υγείας της πόλης. Χάρισα 40 
ρεπό που μου χρωστούσε το νοσοκομείο 
στο ΕΣΥ και πήρα την άδεια του ‘22, όταν με 
κάλεσαν Παρασκευή για να παρουσιαστώ 
Δευτέρα στο Νοσοκομείο της Αρτας για να 
καλύψω τακτικές και εφημεριακές ανάγκες»,

μας λέει και προσθέτει ότι υπέβαλε αίτημα 
παραίτησης.

Τη δραματική εικόνα του Νοσοκομείου 
της Αρτας περιγράφει η Ενωση Ιατρών Νο
σοκομείων Ηπείρου. Ειδικότερα για το Ακτι
νοδιαγνωστικό Τμήμα, σημειώνει, που λει
τουργεί με δύο μόνιμους γιατρούς του ΕΣΥ, 
οι οποίοι το μόνο που μπορούν να κάνουν 
είναι να υπερεφημερεύουν και για τον Ιού
λιο αλλά προφανώς και για τον Αύγουστο. 
Μέχρι πρότινος τις ελλείψεις στο Ακτινοδι
αγνωστικό Τμήμα κάλυπταν γιατροί από το 
Γενικό Νοσοκομείο των Ιωαννίνων!

Οι μετακινήσεις των γιατρών του Νοσο
κομείου Αγρίνιου έρχονται να προστεθούν 
σε μια ατελείωτη λίστα την οποία έχουν κα
ταγγείλει η Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκο
μειακών Γιατρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ) αλλά 
και τα κατά τόπους πρωτοβάθμια σωματεία. 
Τελευταία παραδείγματα; Παιδίατροι από 
το Κέντρο Υγείας θέρμης μετακινούνται για 
την κάλυψη της Παιδιατρικής Κλινικής του 
Νοσοκομείου Πολυγύρου με εφημερίες την 
καλοκαιρινή περίοδο, καρδιολόγος από το 
Κέντρο Υγείας Ευόσμου μετακινείται προς 
το Γενικό Νοσοκομείο Εδεσσας για το ίδιο 
διάστημα, εντατικολόγοι από το Ιπποκρά- 
τειο και το ΑΧΕΠΑ μετακινούνται προς την 
Παθολογική της Δράμας, ακτινολόγοι από τα 
νοσοκομεία της Θεσσαλονίκης προς το Νο
σοκομείο Πολυγύρου, αναισθησιολόγοι προς 
το Νοσοκομείο Σερρών και άλλα νοσοκομεία 
της Βόρειας Ελλάδας, παθολόγοι προς τα Νο

σοκομεία Φλώρινας και Πτολεμάΐδας, δύο 
αγροτικοί γιατροί από Πολυδύναμα Ιατρεία 
προς το Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών 
του Νοσοκομείου Ρεθύμνου και ειδικευμέ
νοι γιατροί του Κέντρου Υγείας Ψαχνών 
για εφημερίες στο Τμήμα Επειγόντων Πε
ριστατικών του Νοσοκομείου Χαλκίδας. Οι 
αλλεπάλληλες μετακινήσεις γιατρών δεν έρ
χονται να καλύψουν έκτακτες ανάγκες, αλλά 
αποτελούν συστηματική κυβερνητική πρα
κτική που θέτει το εξαντλημένο προσωπικό 
του υποστελεχωμένου Εθνικού Συστήματος 
Υγείας σε μόνιμη «κινητικότητα» για να κα
λύψει κάθε φορά ό,τι προκύπτει, ανάλογα με 
το πώς ανακυκλώνονται κενά και ελλείψεις.

Η ΟΕΝΓΕ έχει ζητήσει σε όλους τους τό
νους να σταματήσουν οι έκνομες εντολές για 
υπερεφημέρευση. «Κανένας δεν δικαιούται 
να παραβιάζει τα προβλεπόμενα ανώτατα 
χρονικά όρια εργασίας παρά τη θέληση των 
γιατρών», επισημαίνει. Προειδοποιεί ότι «ο 
εξαναγκασμός γιατρών σε καθημερινές με
τακινήσεις καθιστά υπεύθυνο, σε περίπτω
ση οδικού δυστυχήματος με θύμα γιατρό, 
αυτόν ή αυτήν που δίνει τη σχετική εντολή 
για την υπερκόπωση και την καθημερινή 
μετακίνηση του γιατρού σε μεγάλες χιλιο
μετρικές αποστάσεις». Χαρακτηρίζει «απα
ράδεκτη» την «τακτική πρόχειρης υποτιθέ
μενης κάλυψης κενών κυρίως τους θερινούς 
μήνες» και μιλά για «ανάγκες που θα έπρεπε 
να έχουν καλυφθεί με προσλήψεις μόνιμων 
ειδικευμένων γιατρών».
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